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§ 33 Fastställande av dagordning 
 
Beslut 

Dagordningen fastställs med justeringen att ärende 6 flyttas till efter ärende 8 
 
 

§ 34 Val av justerare 
 
Beslut  

Annette Carlson (M) Borås Stad utses att jämte ordförande justera dagens protokoll 
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§ 35 Redovisning av fyllnadsval 
Diarienummer: 2024/SKF001 
 

Beslut 

Informationen tas till dagens protokoll 

 
Sammanfattning 

Fyllnadsval har genomförts i Borås Stad då Kerstin Hermansson (C) entledigats från sitt uppdrag som 
ersättare i Direktionen för Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund from 2024-05-01.  
 
Borås Stad har valt Helena Ruderfors (C) till ny ersättare i Direktionen för Sjuhärads 
kommunalförbund from 2024-05-01. 
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§ 36 Fyllnadsval 
Diarienummer: 2024/SKF001 
 
Beslut 

Direktionen beslutar enligt valberedningens förslag 
 
Sammanfattning 

Till följd av entledigandet av Kerstin Hermansson (C) Borås Stad ska fyllnadsval göras för följande 
poster from 2024-05-01. 
 

• Ledamot i beredningen för hållbar regional utveckling Sjuhärad, BH7 

• Ersättare styrelsen för Mediapoolen 

• Ersättare stämmo-ombud VästKom 
 
Valberedningen föreslår Helena Ruderfors (C) Borås Stad till samtliga poster. 
 
Expedieras till 

Mediapoolen 
VästKom 
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§ 37 Samverkansformer för kollektivtrafik i Västra Götaland, DKR som forum 
Diarienummer: 2024/SKF0136 
 
Beslut 

Direktionen ställer sig bakom inspelet gällande samverkansformer DKR 
 
Sammanfattning 

Infrastruktur och kollektivtrafiknämnden (IKN) har i samband med revidering av dokumentet för 
Samverkansformer för kollektivtrafik i Västra Götaland ställt ett antal frågor som Boråsregionen 
besvarar. 
 
Vilket värde har det att vi samverkar i DKR om kollektivtrafikfrågor? 

• DKR har ett värde om rätt frågor hanteras 

o Frågor på strategisk nivå (program, strategier, målbilder etc).  

o Dialog om kommunöverskridande kollektivtrafik, eftersom den lätt faller bort i 

kommunernas interna dialoger. 

o Skapar ökad förståelse kring förutsättningar och utmaningar inom hela delregionen. 

• För att diskussionen på DKR ska ges bäst förutsättningar till att omhändertas och hanteras vidare 

ser vi behovet av att VGR representeras av majoriteten. Likaså gäller representanter från 

Västtrafiks styrelse.  

Hur upplever du den politiska dialogen på DKR? 

• Positiv utveckling av DKR över åren, där det tidigare var övervägande presentationer och 

information, medan det idag är övervägande dialog.  

• Dialogen är överlag god, men Boråsregionen ställer sig frågan om hur det omhändertas vidare 

inom Västtrafik och VGR? Hur lyfts frågorna vidare inom VGR till regionstyrelse och 

regionfullmäktige? (efterfrågar svar/återkoppling) 

Är det rätt frågor som lyfts på DKR?  

• Vi ser ett behov av att stärka förberedelserna inför DKR-möten, detta för att skapa bästa 

förutsättningar till en strategisk dialog som rör delregionen.  

• Svårt att hålla det på en strategisk nivå, det är lätt att det blir kommunspecifika exempel.  

• Trots vikten av att hålla diskussionerna på en övergripande och strategisk nivå, är det värt att 

påpeka att denna inriktning innebär en risk att stora delar av geografin inte kommer att beröras, 

vilket kan få påverkan på engagemanget i forumet. 

Hur upplever du din egen roll i DKR? 

• Svårt att se kopplingen till den kommunala kollektivtrafiken. 

• Kommundialogen med Västtrafik är tydligare, den handlar mer om konkreta frågor kring 

trafikering. 
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Hur upplever du balansen mellan frågor som lyfts på DKR från VGR/Västtrafik respektive 
kommunerna/kommunalförbunden? 

• Positivt med mycket utrymme för dialog. 

Frekvens på DKR? 

• Vi ser att DKR gör sig allra bäst inför och/eller under utformning eller revidering av program, 

strategier och dylikt. Därav kan antalet DKR-möten reduceras, exempelvis från dagens två till ett. 

Frågor rörande kollektivtrafik kan även hanteras under övriga Direktionsmöten under året, då 

som en punkt på dagordningen.  

Årlig avstämning av uppföljningen av trafikförsörjningsprogrammet? 

• Det är tillräckligt att ha avstämning kring uppföljning av trafikförsörjningsprogrammet vartannat 

år.  

Expedieras till 

Västra Götalandsregionen 
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§ 38 Prioritering av redan utredda brister inom regional tranportinfrastrukturplan 
Diarienummer: 2024/SKF0104 
 
Beslut 

Direktionen beslutar i enlighet med alternativ 1, under förutsättning att Borås Stad medfinansierar 
åtgärden gällande väg 180 
 
Sammanfattning 

Utgångspunkten för prioriteringsordningen är att det kommer att vara ett begränsat utrymme för att 
ta in nya namngivna vägobjekt i kommande regionala transportinfrastrukturplan. Ett viktigt medskick 
till Västra Götalandsregionen är att om mer medel tillförs regional transportinfrastruktur, kan denna 
prioriteringsordning bli föremål för revidering.   
 
Beslut om prioriteringsordning är beroende av Borås Stads ställningstagande kring medfinansiering 
av åtgärden på väg 180. 
 
Alternativ 1 
1. Väg 180, Borås Stad medfinansierar åtgärden 
2. Väg 156, 1 sträcka mellan Sandvad och Härsjön 
3. Väg 27 
4. Väg 41 
 
Alternativ 2 
1. Väg 156, 1 delsträcka som fortsättning till tidigare beslutad sträcka 
2. Väg 27, en del av M1 Kilakorset – Limmared, ca 15 km, 2+1-väg, 100 km/h 
3. Väg 180, ingen medfinansiering av Borås Stad  
4. Väg 41 
 
Graden av medfinansiering från Borås Stad till åtgärden på väg 180 är inte fastställd, utan beroende 
av flera faktorer. Dels ska kostnaden för åtgärden räknas om enligt Trafikverkets nya kostnadsmodell, 
vilket sannolikt kommer att öka kostnaden till över 400 mnkr, dels är utrymmet för nya vägobjekt i 
kommande revidering oklar.  
 
Expedieras till 

Trafikverket 
Västra Götalandsregionen 
Medlemskommunerna  



  Sammanträdesprotokoll 
Direktionen 

Datum: 2024-05-24 
Sida 10 (21) 

Justerare Utdragsbestyrkande 
 

§ 39 Ersättning till kvinnojourer i Sjuhärad 
Diarienummer: 2024/SKF0135 
 
Beslut 

Direktionen ställer sig bakom förslaget om rekommenderad ersättning för kvinnojourernas arbete 
med lågtröskelverksamhet om 15 kr per invånare och år 
 
Sammanfattning 

Kvinno- och tjejjourerna har ett viktigt uppdrag i samhället att stödja och skydda kvinnor och barn 
som utsätts eller riskerar att utsättas för våld i nära relationer. Det förmodas att mörkertalet för våld 
i nära relation är högt. Därför är Kvinno- och tjejjourernas utåtriktade verksamhet i form av 
information på hemsidor och i skolor samt deras opinionsbildande arbete viktigt. Kvinnojourerna 
samverkar med myndigheter, socialtjänst och organisationer för att utveckla och förbättra rutiner för 
skydd och förebyggande arbete för personer utsatta för våld i nära relation samt för 
kompetenshöjande insatser till medarbetare i kommuner.  
 

I Sjuhäradsområdet verkar fyra kvinnojourer:  
- Kvinno- och tjejjouren Borås (Borås stad, Bollebygd, Herrljunga och Ulricehamns kommuner 

är medlemskommuner) 
- Kvinnojouren i Mark, Svenljunga och Tranemo. Denna samverkar med tjejjouren Saga (Mark, 

Svenljunga och Tranemo kommuner är medlemskommuner) 
- Kvinnojouren Ulricehamn (Ulricehamns kommun är medlemskommun)  
- Kvinno- och tjejjouren Olivia (där Vårgårda är medlemskommun utöver Alingsås och Lerums 

kommuner) 

 

Under våren 2023 tillsattes en arbetsgrupp på uppdrag av socialchefnätverket för att se över 
kommunernas samverkan med kvinno- och tjejjourerna och det föreningsbidrag som kommunerna 
betalar ut. Startskottet för översynen var att Kvinnojouren Ulricehamn etablerade sig i Ulricehamn 
under 2022, vilket innebär att kommunen därmed har två kvinnojourer att förhålla sig till. Ytterligare 
en anledning var en otydlighet kring vad kvinnojourernas föreningsbidrag används till. Översynen 
syftade också till att svara på om alla kvinnojourer som verkar i Sjuhäradsområdet ska ha rätt till 
samma nivå på ersättning samt om det finns alternativa modeller till föreningsbidrag, som på ett 
bättre sätt kan ersätta kvinnojourerna för det arbete de utför samt utifrån samverkan och 
uppföljning.  
 
Vårgårda kommun ingick inte i översynen då de är nöjda med det avtal och den samverkan de har 
med Kvinno- och tjejjouren Olivia. 
 
Arbetsgruppen identifierade att föreningsbidraget går till kvinno- och tjejjourernas 
lågtröskelverksamhet. Det innebär bland annat, utöver ovan nämnda samhällsuppdrag, möjlighet till 
kontakt via chatt eller telefonjour, samtalsstöd och gruppaktiviteter samt stöd vid kontakt med 
myndighet eller vid läkarundersökning. Kortfattat kan sägas att lågtröskelverksamhet är all 
verksamhet som kvinnojourer bedriver förutom skyddat boende.  
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Arbetsgruppen kom fram till att lågtröskelverksamheten för Kvinno- och Tjejjouren Borås och 
Kvinnojouren i Mark, Svenljunga och Tranemo är likvärdig för en ekvivalent målgrupp och att 
ersättningen till de båda kvinnojourerna därför även fortsättningsvis bör utgå till samma nivå. 
Arbetsgruppens slutsats var att Kvinnojouren Ulricehamn inte når upp till samma nivå gällande utbud 
och tillgänglighet och att den därför inte bör ha rätt till samma ersättningsnivå. 
 
Kvinnojourerna har framfört önskemål om höjd ersättning från 12 kr per invånare och år till 15 kr per 
invånare och år från medlemskommunerna. Då ingen rekommenderad höjning av ersättning skett 
sedan 2012 och utifrån att kvinnojourernas tillgänglighet och utbud samt generella kostnader ökat 
över tid, kan önskemål om höjd ersättning ses som skäligt. 
 
Idéburet offentligt partnerskap (IOP) föreslås som alternativ modell för att framöver ersätta det 
arbete som kvinnojourerna utför i form av lågtröskelverksamhet, istället för det föreningsbidrag som 
idag betalas ut.  
 
Expedieras till 

Medlemskommunerna 
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§ 40 Översyn av fördelning av delregionala utvecklingsmedel 2025 – 2027   
Diarienummer: 2024/SKF0134 
 
Beslut 

Direktionen beslutar att  

• utlysning av utvecklingsmedel för 2025–2027 sker under perioden 2024-06-03-2024-08-23 enligt 

fastställda kriterier och reviderade styrdokument 

• årligen avsätta medel för oförutsedda utgifter och nyskapande utvecklingsprojekt för att skapa 

en mer flexibel modell  

• utlysning av projektmedel för kultur sker vid separat tillfälle och enligt prioriterade områden i 

Sjuhärads kulturplan 2024 - 2027 

• avsätta medel för halvtidsutvärdering av Utvecklingsstrategi för Sjuhärad 2021 – 2030 i samband 

med översynen av Regional utvecklingsstrategi för Västra Götaland 2021 – 2030  

• teckna en överenskommelse med Ung Företagsamhet Älvsborg som grund för bidrag under 

perioden 2025 – 2027 

Sammanfattning 

Vid Direktionens sammanträde i juni 2023 fick kansliet i uppdrag att skapa en mer flexibel modell för 
fördelning av delregionala utvecklingsmedel från och med 2025. Inför den nya programperioden, 
med ny reviderad överenskommelse mellan regionen och kommunalförbunden, fick kansliet även i 
uppdrag att revidera styrdokumenten. Enligt beslutet ska samma kriterier och fördelningsmodell 
fortsatt gälla för fördelning av medel.  
 
Ett förslag till överenskommelse mellan Västra Götalandsregionen och kommunalförbunden för 2025 
har tagits fram inför beslut i de regionala nämnderna samt i förbundens direktioner under hösten 
2024. Förslaget inför kommande utlysning är att ett inriktningsbeslut antas av Direktionen vid 
sammanträdet i oktober för fördelning av projektmedel för hela perioden 2025 – 2027 med 
reservation för att en ny överenskommelse tecknas samt att medel avsätts för ändamålet från Västra 
Götalandsregionen och Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund.  
 
För att undvika inlåsningseffekter och skapa en mer flexibel modell som har beredskap för nya 
regionala utvecklingsinitiativ under perioden föreslås att medel årligen avsätts för oförutsedda 
utgifter och nyskapande utvecklingsprojekt. 
 
I december 2023 antog Direktionen en reviderad delregional kulturplan som ska styra fördelningen 
av projektmedel och arbetsinsatser under perioden 2024 - 2027. Samtidigt beslutades om utlysning 
av medel för kulturutvecklingsprojekt inför 2024. Beslut om fördelning av dessa medel togs på 
Direktionens möte i april, vilket leder till en förskjutning av projektperioden för kulturprojekt. Med 
anledning av detta föreslås att utlysning av projektmedel för kultur sker i december 2024 inför 
perioden 2025 – 2027 för att ligga i fas med föregående utlysning. 
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I Utvecklingsstrategi för Sjuhärad 2021 – 2030 framgår att en halvtidsutvärdering av den delregionala 
utvecklingsstrategin ska genomföras 2025 i samband med översynen av den regionala 
utvecklingsstrategin. Regionen har inlett processen med översynen med fokus på utvärdering av de 
fyra kraftsamlingarna som ska ses över vart fjärde år. För att effektivisera den delregionala processen 
föreslås att halvtidsutvärderingen av den delregionala strategin påbörjas under hösten 2024 för att 
dra nytta av och bidra till den regionala översynen. 
 
Med stöd av utredningen Finansieringsmodell för Ung företagsamhet i Älvsborg som genomfördes 
2019 var rekommendationenatt fortsatt ge ett årligt stöd på 800 tkr som avser arbetet på 
gymnasienivå. Förslaget är att ge kansliet i uppdrag att ta fram en överenskommelse som underlag 
för stöd till Ung Företagsamhet för perioden 2025 – 2027. Det ska framgå av överenskommelsen hur 
stödet samspelar med Utvecklingsstrategi för Sjuhärad och fokusområdet Strategisk 
kompetensförsörjning. 
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§ 41 Yttrande gällande ny organisation för förvaltning av EU-medel 
Diarienummer: 2024/SKF0126 
 
Beslut 

Direktionen beslutar att ställa sig bakom yttrandet 
 
Sammanfattning 

Boråsregionen har som enda kommunalförbund i Västra Götaland ombetts att lämna synpunkter på 
betänkandet En ny organisation för förvaltning av EU-medel (SOU2024:22). Utredningen har bland 
annat haft i uppdrag att föreslå en myndighetsstruktur som möjliggör att EU-medel förvaltas på ett 
mer ändamålsenligt, effektivt och rättssäkert sätt.  
 
Utredningen föreslår att ansvaret för regionala utvecklingsfonden, fonden för en rättvis omställning 
och Europeiska socialfonden+ samlas på en myndighet, Tillväxtverket. Det innebär att Svenska ESF-
rådet upphör som egen myndighet. Ansvaret för länsstyrelsernas handläggning och prövning av 
projekt- och investeringsstöd inom europeiska jordbruksfonden för landsbygdsutveckling föreslås 
koncentreras till sex län däribland Västra Götalands län. Det regionala strukturfondspartnerskapet 
föreslås ersättas av strategiskt orienterade partnerskap med fokus på utlysningsskedet. Vidare 
föreslår man en lagstadgad anmälningsskyldighet vid misstänkt brottslighet med EU-medel samt att 
ekonomistyrningen tar en mer främjande och förebyggande roll. 
 
Boråsregionens synpunkter 
Boråsregionen ställer sig positiv till att samla fonderna i en förvaltande myndighet, Tillväxtverket, för 
att effektivisera processerna och för att åstadkomma positiva synergieffekter som i sin tur 
underlättar för de som söker medel ur fonderna. 
 
Boråsregionen ställer sig bakom Västra Götalandsregionens förslag att ersätta dagens 
strukturfondspartnerskap med regionala beslutsgrupper som har en liknande sammansättning som 
dagens med lokala representanter från olika organisationer. Den lokala kunskapen är av avgörande 
betydelse för att säkerställa att projektmedel beviljas till aktörer som bidrar till regional utveckling 
och tillväxt. Funktionerna som arbetar med regional utveckling har god insikt och kunskap om 
respektive regions förutsättningar och utmaningar, en kunskap som är värdefull för bedömningen av 
projekt som riskerar att gå förlorad om beslut och bedömningar flyttas till en central myndighet 
Tillväxtverket. 
 
Det är Boråsregionens bestämda uppfattning att prioriteringarna även fortsättningsvis bör styras av 
de regionala utvecklingsstrategierna med fortsatt decentraliserad beslutsnivå.  
 
Expedieras till 

Finansdepartementet 
Västra Götalandsregionen 
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§ 42 Tertialrapport efter april samt prognos 2024 
Diarienummer: 2024/SKF0137 
 
Beslut 

Tertialrapport efter april samt prognos 2024 godkänns och översänds till medlemskommunerna för 
kännedom 
 
Sammanfattning 

Enligt förbundsordningen ska kommunalförbundet överlämna uppföljning per första tertialet till 
medlemskommunerna. Förbundet har, förutom sin bas- och projektverksamhet, ansvar för 
verksamheterna Business Region Borås, Dataskyddsombud, Medarbetarcentrum, Vård- och 
omsorgscollege, Navet science center samt Närvårdssamverkan Södra Älvsborg.  
 
Kommunalförbundets prognos inkluderat samtliga verksamheter för helåret 2024 är ett positivt 
resultat om 1 068 tkr. 
 
Flera av förbundets verksamheter uppvisar positiva resultat under perioden. För driftverksamheterna 
Business Region Borås, Dataskyddsombud, Medarbetarcentrum, Vård- och omsorgscollege samt 
Närvårdssamverkan Södra Älvsborg beror det positiva resultatet främst på överskott från 2023 som 
överförts till 2024. Alla verksamheter prognostiserar dock ett nollresultat på helårsbasis.  
 
Enhet regional utvecklings positiva resultat om 630 tkr härrör främst från den regionala 
avfallsplanen. Resultatet förklaras delvis av överflyttade medel från 2023 samt lägre 
personalkostnader under perioden. Prognos för helår är ett nollresultat för verksamheten.  
 
Navet science center uppvisar ett negativt periodiserat utfall under perioden om 532 tkr och 
prognostiserar ett underskott om 1 597 tkr för helåret. Utfallet för perioden och det prognostiserade 
resultatet beror på ökade pensionskostnader för verksamheten och överensstämmer med beslutad 
budget för året. 
 
Administrationens överskott beror främst på lägre personalkostnader samt outnyttjad reserv. För 
helåret prognostiserar verksamheten ett positivt resultat om 479 tkr beroende på lägre 
personalkostnader till följd av vakans. 
 
Förbundskansliets periodiserade resultat om 1 259 tkr beror på budgeterat överskott, lägre 
personalkostnader samt högre ränteintäkter. Då ränteintäkten prognosticeras bli högre än 
budgeterat är verksamhetens prognos för helåret ett positivt resultat om 2 186 tkr.  
 
Expedieras till 

Medlemskommunerna 
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§ 43  Förbundsdirektör informerar 
 
Beslut 

Informationen tas till dagens protokoll 

Sammanfattning 

Återkoppling gällande plattformar 
På DKR den 26 april ställdes frågan om huruvida tågstationer i Boråsregionen kommer att stängas på 
grund av för korta plattformar och Västra Götalandsregionen har nu återkommit med ett svar:  
 
De stationer som är aktuella att stängas är enbart de sedan tidigare två aviserade i Målbild Tåg 
delmål 2028; Torpåkra och Mollaryd. Det finns även ett antal plattformar längs Viskadalsbanan som 
kommer att behöva förlängas och Trafikverket tittar på kostnaderna för det arbetet. De medel som 
finns avsatta i nuvarande regional infrastrukturplan kommer inte att räcka för att förlänga alla 
plattformar längs banan, men i dagsläget finns inga planer på att sluta trafikera någon av stationerna 
utan fokus är att lösa finansieringen av plattformsförlängningarna. I Trafikverkets pågående 
utredning av plattformsförlängningar på Viskadalsbanan ingår inte plattformen i Viskafors, då den 
utretts tidigare. Att förlänga den är kostsamt och åtgärden saknar idag finansiering, men de besked 
regionen fått är att det på en enstaka station går att göra undantag och inte öppna alla tågets dörrar 
vid stationen tills den är ordentligt utredd. 
 
Krisberedskap och civilt försvar 
Samtal pågår med Länsstyrelsen gällande fortsatt arbete med krisberedskap och civilt försvar. 
 
Gemensam digitalisering 
Ett gemensamt arbete med digitalisering har startat upp genom tjänsteköp från några av 
kommunerna. Arbetet samordnas av förbundet och löpande rapportering sker till 
kommunchefsgruppen. 
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§ 44  Rapport från kommunchefsgruppen 
 
Beslut 

Informationen tas till dagens protokoll 

Sammanfattning 

• Representanter från kommunchefsgruppen ska träffa regionledningen med anledning av 

införandet av Millenium i Sjuhärad 

• Nätverket med HR-chefer undersöker samverkansmöjligheter gällande en gemensam 

lönefunktion  

• Gemensamt arbete pågår för att öka attraktiviteten för läraryrket tillsammans med Högskolan i 

Borås 

• Dialog pågår kring att arrangera en interaktiv yrkesmässa mot årskurs 8 i likhet med MOA-

mässan i Varberg utifrån ett Sjuhäradsperspektiv 
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§ 45 Återkoppling från VästKoms styrelse, BHU och SRO  
 
Beslut 

Informationen tas till dagens protokoll 

Sammanfattning 

Direktionen delges information från de senaste mötena med VästKoms styrelse, BHU och SRO. 
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§ 46 Övrig politisk information 
 
Beslut 

Informationen tas till dagens protokoll 

Sammanfattning 

Rapport 
Ulf Olsson (S) Borås Stad föreslår att Västra Götalandsregionen presenterar rapporten Bedömning av 
sysselsättningseffekter från otillräcklig tillgång av eleffekt till etableringar i tillverkningsindustrin i 
Västra Götaland på kommande Direktionsmöte. 
 
Mediapoolen 
Johan Björkman (M) Svenljunga ger en rapport om Mediapoolen. Mediapoolen har avtal med 
samtliga kommuner i Sjuhärad och erbjuder digitala lärresurser, kompetensutveckling och AV-teknik 
för förskola, skola och äldreomsorg. En ny plattform lanserades vid årsskiftet och målen har arbetats 
om och förtydligats. Ägarnas målsättningar ska ses över och eventuellt kommer även 
bolagsordningen att justeras.  
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§ 47 Anmälningsärenden 
 
Beslut 

Redovisningen av delegationsbeslut godkänns 
 
Sammanfattning 

Följande delegationsbeslut anmäls till Direktionen 
 
Datum Beslut Delegat 
230423 Överenskommelse socionomutbildning Borås högskola Förbundsdirektör 
240515 Samverkansavtal stråksamverkan Borås-Värnamo Förbundsdirektör 
24515 Handlingsplan 2024-2026 Stråksamverkan Borås-Värnamo Enhetschef regional utveckling 
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§ 48 Övriga frågor 
 
Beslut 

Ulf Dahlberg (S) Mark påtalar vikten av återrapportering till Direktionen vid olika typer av 
inriktningsbeslut. 
 
 

§ 49 Nästa sammanträde äger rum den 13 september 
 


